

Module title		Abbreviation
Concepts of Teaching Chemistry		o8-FD-SchulUms-092-m01
Module coordinator		Module offered by
holder of the Professorship of Didactics of Chemistry		Institute of Inorganic Chemistry
ECTS	Method of grading	Only after succ. compl. of module(s)
3	numerical grade	--
Duration	Module level	Other prerequisites
1 semester	undergraduate	--
Contents		
German contents available but not translated yet.		
Das Modul vermittelt Inhalte und Umsetzung von Chemieunterricht an Grund- und Hauptschulen.		
Intended learning outcomes		
German intended learning outcomes available but not translated yet.		
Der/Die Studierende besitzt Kenntnisse über Voraussetzungen, Ziele, Inhalte und Rahmenbedingungen des Chemieunterrichts. Der/Die Studierende ist in der Lage, auf der Basis bekannter Lehrplaninhalte Chemieunterricht an Grund- bzw. Hauptschulen zu planen und umzusetzen.		
Courses (type, number of weekly contact hours, language – if other than German)		
S (no information on SWS (weekly contact hours) and course language available)		
Method of assessment (type, scope, language – if other than German, examination offered – if not every semester, information on whether module is creditable for bonus)		
Testat (exam, approx. 20 minutes) Language of assessment: German or English		
Allocation of places		
--		
Additional information		
--		
Referred to in LPO I (examination regulations for teaching-degree programmes)		
§ 36 (1) 7. Didaktik der Grundschule Chemie § 38 (1) 1. Didaktik der Hauptschule Chemie § 38 (1) 1. Didaktik der Mittelschule Chemie § 42 Chemie Fachdidaktik		
Module appears in		
First state examination for the teaching degree Grundschule Chemistry (2009) First state examination for the teaching degree Hauptschule Chemistry (2009) First state examination for the teaching degree Mittelschule Chemistry (2013)		